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PROTOKOLL KRETSSTYRET 
 

       KS-møte nr. 12/2022-2024   

       Utsendelsesdato: 30. august 2023 

       Merknadsfrist: 7. september 2023 

 

Møtetid: Onsdag 23. august 2023       Møtested: Brynsveien 13 (Teams) 
 

  Til stede Forfall Ikke møtt 

Leder: Marcela Montserrat Fonseca Bustos  X   

Nestleder: Frode Jacobsen X   

Medlem: Lars Trælvik X   

Medlem: Hedi-Anne Birkeland  X  

Medlem: Caroline Saastad X           

Medlem: Pia Kristensen Moe X          

Medlem: Karmjit Grewal X            

Ansattes repr.: Rune Hebjerk X   

1. varamedlem: Junjie Cao X   

2. varamedlem: Birgit Opland X   

Generalsekretær: Magne Brekke X   

Seniorrådgiver: Robert Gausen X   
------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Sigrid Nestgaard Rød deltok i behandlingen av sak K-116. 

Tone Holm Dagsvold fra administrasjonen deltok i hele møtet. 

Frode Jacobsen deltok ikke i behandlingen av sak K-118. 

 

Sakliste: 

K-115 Godkjenning- KS-protokoll nr. 11/2022-2024  

K-116 Ungdomsutvalg 2023/2024  

K-117 Klager kommunale bidrag  

K-118 Utvikling Ekeberg – status og fremdrift 

K-119 Ny strategisk plan 

K-120 Høring NIF spillemiddelsøknad 2024 

K-121 Orienteringssaker 

- Rasisme i Osloidretten  

- Oslo Pride  

- Idrettssommer  

- Ny lovnorm for idrettslag, kriterier for offentlig støtte 

- Lønnsutvikling for ansatte i Oslo Idrettskrets 

- Tiltak ifb. kommunevalget  

- ISU-møter 

- Samling for styreledere i idrettslag 

- Klage fra Skeid 

- Idrettstinget høsten 2023 
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K-115 Protokoll   

KS-protokoll nr. 11/2022-2024. 

 

Vedtak: 

 Protokollen ble godkjent. 

 

 

K-116 Ungdomsutvalg 2023/2024  

Sigrid Nestgaard Rød innledet til saken. Ungdomsutvalgets medlemmer utnevnes av 

kretsstyret. Administrasjonen har med hjelp fra utvalgets medlemmerog en 

søknadsprosess, funnet frem til kandidater til utvalget. Ungdomsutvalget konstituerer 

seg selv hvert år og foretar valg av leder og eventuelt nestleder. 

 

Kretsstyret gikk gjennom forslaget til medlemmer og sluttet seg til administrasjonens 

innstilling. 

 

Vedtak: 

- Kretsstyret godkjente det fremlagte forslaget til medlemmer i Oslo Idrettskrets sitt 

ungdomsutvalg. 

- Caroline Saastad og Lars Trælvik gis i oppgave å være ungdomsutvalgets 

kontaktpersoner i styret.  

 

 

K-117 Klager kommunale bidrag 

Styreleder foreslo å utsette saken da saksunderlaget fra administrasjonen ikke var 

klart. 

 

Vedtak: 

Saken ble utsatt. 

 

 

K-118 Utvikling Ekeberg – status og fremdrift 

Generalsekretæren innledet til saken og orienterte om status for arbeidet. 

 

Kretsstyret diskuterte status og videre tiltak, herunder mediestrategi, økonomiske krav, 

samt juridiske skritt. 

 

Vedtak: 

Kretsstyret tok saken til orientering og ba generalsekretæren følge opp i tråd med de 

merknader som kom frem i møtet. 

 

 

K-119 Ny strategisk plan 

Generalsekretæren innledet til saken og presenterte et forslag til prosess for arbeidet 

med ny strategisk plan for Oslo Idrettskrets. Ny strategisk plan skal behandles på 

kretstinget i 2024. 

 

Styret diskuterte arbeidsform og prosess i utarbeidelsen av den nye planen. Kretsstyret 

ønsker en bred involvering fra hele organisasjonen når den nye planen skal utarbeides. 
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Representanter fra idrettslag, ISU og særkretser ønskes inn i arbeidet, i en sentral 

arbeidsgruppe, og i temagrupper som skal ta for seg viktige områder av planen.  

 

Arbeidsgruppen skal bestå av kretsens leder og nestleder, to representanter fra 

ungdomsutvalget, og to representanter fra idrettslag/ISU/særkretser. 

 

 Vedtak: 

Arbeidet med strategisk plan for tingperioden 2024-2028 gjennomføres i tråd med 

saknotat, med de endringer som kom frem i møtet. 

 

 

K-120  Høring NIF spillemiddelsøknad 2024 

Generalsekretæren innledet til saken. NIF har sendt ut et høringsnotat om 

spillemiddelsøknaden for 2024. Organisasjonsleddene blir bedt om å besvare konkrete 

spørsmål om prioritering av satsingsområder og søknadssum. 

 

Styret gikk gjennom høringsnotatet og administrasjonens vurderinger. Styret mener at 

NIF har et godt grunnlag for å be om prisjustering slik det foreslås. Styret mener at 

søknaden om å styrke enkeltområder med friske midler må underbygges med 

beskrivelse av konkrete tiltak hvor det tydelig kommer frem hvordan midlene skal 

anvendes.   

 

Styret mener at følgende områder bør prioriteres: 

- Utvikling av ungdomsidretten 

- Frivillighet som følge av god organisering (klubbutvikling og administrativ støtte) 

- Økonomi som barriere  

- Antidiskriminering  

 

Styret vil overlate til særforbundene å prioritere satsinger og tiltak innenfor 

toppidretten. 

 

Vedtak: 

Kretsstyret ba administrasjonen om å gi høringsinnspill i tråd med saksfremlegget og 

de merknader som kom frem i møtet. 

 

 

 

K-121  Orienteringssaker  

Rasisme i Osloidretten  

Generalsekretæren orienterte om arbeidet med håndtering av rasismesaker i idretten. 

 

Oslo Pride   

Generalsekretæren orienterte om gjennomført deltagelse på Oslo Pride. 

 

Idrettssommer  

Generalsekretæren orienterte om status for gjennomført sommeraktivitet. 

 

Ny lovnorm for idrettslag, kriterier for offentlig støtte 

Generalsekretæren orienterte arbeid med å avklare forhold rundt ny lovnorm for 

idrettslag og kriterier for offentlig støtte. 
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Lønnsutvikling for ansatte i Oslo Idrettskrets 

Generalsekretæren orienterte om status for arbeidet med lønnsjusteringer i 

administrasjonen. 

 

Tiltak ifb. kommunevalget  

Generalsekretæren orienterte status for tiltak knyttet til kommunevalget. 

 

ISU-møter 

 Generalsekretæren orienterte om gjennomføring av ISU-møter, høsten 2023. 

 

Samling for styreledere i idrettslag 

Tone Holm Dagsvold orienterte om planlagt samling for styreledere i idrettslag i 

oktober. 

 

Klage fra Skeid 

Generalsekretæren orienterte om mottatt klage fra Skeid som angår LAM-midler. 

 

 Idrettstinget høsten 2023 

 Generalsekretæren orienterte om planlagt Idrettsting, del 2, høsten 2023.  

 
 


